

台北市迎新會

Welcome to Taipei International Club

Art & Culture Interest Group

An Elegant Space for Antique Sculpture- Garden 91 at Yangmingshan

徜徉陽明山「草山玉溪」石雕美術館









Date & Time: 09:30 am~14:40 pm, Tuesday, April 24, 2018

Place: Meet at Exit 2 of Metro R15 Jiantan Station at 09:30 am

Fees: NT\$ 1,300 (coach bus & Insurance, venue fee & Lunch) NT\$ 1,100 (by taxi or car)

Dear Members,

The arrival of Spring makes it the perfect time to go up to Yangmingshan! **Garden 91** is an exquisite space for city dwellers to appreciate the beauty of a well-maintained exuberant garden and its unique architecture, not to mention their rare collection of Buddhist sculptures and stone carvings collected through the years by its founder Mr. Lin Wen-shung. Please check out their website:

https://garden91info.wixsite.com/garden91 (Address: No. 91, Sec., 2, Yangde Blvd., Shilin Dist.,)

Our program are as follows:

- 1) 9:30 am meet up and on board a 26-seater coach bus
- 2) 10:00 am arrive at Garden 91
- 3) 10:10 am 11:00 am bilingual audio guide tour
- 4) 11:10 am 11:40 am our Chi Gong Group teacher Sun Li-tsuei's lecture on "Beauty & the Being"
- 5) 12:00 pm 13:20 pm Semi-Buffet Lunch
- 6) 13:30 pm 14:10 pm Duo performerance of Paige Su's harp & Rrohei Kanemitsu's Sitar.
- 7) 14:15pm 14:40 pm stroll around the garden or visit **Studio 94** gallery across the street, and hop on the bus at 14:40 pm for Chientan Station.

We would like to thank the management of **Garden 91** for arranging the performances of two very multi-talented musicians, and their music couldn't be more suited for the serene atmosphere of the museum. Please log into the following links: for Ms. Paige Su's: https://wooontatrio.blogspot.tw/2016/01/band-memberryohei-kanemitsuyo-sitarjapan.html,!

We also invited Teacher Sun Li-tsuei to share with us her philosophy on healthy living and some Chi Gong practice moves. Li-tsuei is not only a renowned mime artist who apprenticed to Marcel Marceau, but also a Green Planet believer that grows her own veggie and fruits at her back yard on Yangmingshan.

Please note that this trip is limited to 26 people because of the capacity of the bus, but thanks to our Chair Susan, her vehicle can accommodate three more passengers with a total of 29 slots available currently. If anyone else is also willing to offer a ride, or carpool a taxi to the museum, we can expand the size of our group to around 40 persons. We will all meet at Jiantan Station Exit 2 on Jihe Rd. to board the bus or taxi. Should you sign up for the trip, please provide your passport or ID numbers and date of birth for insurance purposes; and also indicate if you prefer vegetarian meal, thank you!

Please confirm your attendance with Jessica Liu Chia(實劉仁薈女士) at 0970-583-038 or through email: jessica.liuchia@gmail.com before Thursday, April 19!

Warm Regards, Susan & Jessica

親愛的「藝文小組」姊妹們:

眼前春風送暖,花木扶疏,正是上陽明山踏青的好時節。「草山玉溪」石雕美術館是俯覽陽明山美景 與欣賞精緻石雕收藏與藝術展覽的最佳地方,幽雅禪風的亭園與古樸稀有的佛像與石雕都是「草山 玉溪」主人林文雄先生歷年來的收藏。

活動行程規劃如下:

- 1)4月24日(周二)早上9:30捷運紅線劍潭站二號出口、基河路邊集合乘26人座中巴(捷運站務人員稱車輛可暫停)。
- 2)10:00 抵達「草山玉溪」石雕美術館
- 3) 10:10 至 11:00 中英文語音導覽參觀
- 4)11:10至11:40 氣功班孫麗翠老師講演美與生活的哲學
- 5) 12:00 至 13:20 B1 享用半自助式午餐
- 6) 13:30 至 14:10 印度西塔琴大師金光亮平與豎琴才女蘇珮卿的豎琴音樂會
- 7) 14:15 至 14:40 自由活動,可參觀對面 Studio 94 藝廊,14:40 上車赴捷運站

非常感謝「草山玉溪」為我們安排的西塔琴與豎琴的演奏,兩位音樂家才氣縱橫、能歌善曲,絕對讓我們大飽耳福,請參考下列相關連結:

草山玉溪:https://garden91info.wixsite.com/garden91(地址:士林區仰德大道二段91號)

西塔 YO: http://wooontatrio.blogspot.tw/2016/01/band-memberryohei-kanemitsuyo-sitarjapan.html,

蘇珮卿: https://youtu.be/Pt5H5790RUI

此外,我們特別情商氣功班孫麗翠老師為大家做一場養生美學的演講,並夾雜若干氣功動作教學; 孫老師茹素多年、環保愛地球、身體力行、自己耕鋤,誠然可敬。

本次活動因陽明山山路停車以中小型巴士為宜,所租巴士有 26 個座位,本小組負責人蘇怡女士可載 3 位姐妹上山;若還有會員自行開車願意提供其他姊妹共乘或同搭計程車上山,麻煩請賜告,俾便 安排座位,當日在劍潭捷運站二號出口,基河路上一起候車。報名者請您提供護照或身份證字號與 出生年月日,供辦理保險用;此外並請註明是否選用素食餐。報名截止日為 4 月 19 日。餐廳額滿人數為 40 人。期待與姐妹們歡喜出遊,享受美好春日,更讓藝術與音樂滋潤我們的心靈。